
    Vaksdal kommune 
 

MØTEPROTOKOLL 
KOMMUNESTYRET 

 
 

Møtedato: 18.09.2017 
Møtestad: Heradshuset, Dale 
Møtetid: 09:00 - 15:00 
 
 
Program for møtet: 
 
Kl 0900 - 1200  Folkevaldprogram m/Åsbjørn Vetti 
Kl 1200 - 1330  Lunsj og gruppemøte 
Kl 1330 -           Ordinært kommunestyremøte 
 
 

Møtedeltakarar: 
  

Medlemmer Parti Rolle 

Eirik Haga AP Ordførar 

Heidi Rongved AP Medlem 

Anne Christin Eide AP Medlem 

Anders Jin Risnes AP Medlem 

Magne Hestad AP Medlem 

Jan Hansen AP Medlem 

Bjørn Øivind Krogsrud AP Medlem 

Sigmund Simmenes SP Varaordførar 

Hege Eide Vik SP Medlem 

Jarle Audestad SP Medlem 

Line Eide Vik SP Medlem 

Kjartan Haugsnes SV Medlem 

Line Kydland SV Medlem 

Arne Normann KRF Medlem 

Jan Erik Bernes Roe KRF Medlem 

Anneli Vatle Lilletvedt H Medlem 

Bjørn Roald H Medlem 

Boris Groth FRP Medlem 

Tom Charles Johnsen MDG Medlem 

  
  

Varamedlemmer Parti Rolle 

Olav Stamnes Bjørnberg AP Varamedlem 

Odd Jøran Oldervik SV Varamedlem 

  
 

Forfall Parti Møtande varamedlem 

Brita Hesjedal Lunde AP Olav Stamnes Bjørnberg 

Evelyn Boge SV Odd Jøran Oldervik 
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Andre møtande: 
Konst. rådmann Åse Elin Myking 
Einingsleiar Samfunnsutvikling Willy Andre Gjesdal 
Politisk sekretær Sølvi Legård 

 

 
 
 

Saksliste 
 
SAKSNR TITTEL 

 
54/2017 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

55/2017 GODKJENNING AV MØTEBOK 

56/2017 REFERATSAKER OG MELDINGAR 

57/2017 MOBILDEKNING EKSINGEDALEN, GRØSVIK OG TOSKEDAL 

58/2017 DELTAKING I VEST BRANN- OG REDNINGSREGION 

59/2017 DRØFTINGAR/ORIENTERINGAR 
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54/2017: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
 
Kommunestyret  18.09.2017 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak. 
 
KOM - sak 54/2017 Vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vart godkjent. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
55/2017: GODKJENNING AV MØTEBOK 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Møteboka vert godkjent slik ho ligg føre. 
 
 
Kommunestyret  18.09.2017 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak. 
 
KOM - sak 55/2017 Vedtak: 
 
Møteboka vert godkjent slik ho ligg føre. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
56/2017: REFERATSAKER OG MELDINGAR 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Referatsakene vert tatt til orientering. 
 
 
Kommunestyret  18.09.2017 
 
Behandling: 
Referatsak 3 - K5: 
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Ordførar la fram følgjande forslag til felles standpunkt vedk. plassering av kryss og stasjonar: 

Vaksdal 
Vaksdal kommunestyre vil arbeida for alternativet med veg i Tolåsen med av- og påkøyring i fjell frå 
Boge- og Jamnatunnelen. 
Me vil arbeida for jernbanestadsjon i sentrum 

Stanghelle 
Vaksdal kommunestyre vil arbeida for eit halvt kryss på Helle og eit halvt kryss på Dalegården. 
Me vil arbeida for jernbanestasjon i området ved eksisterande stasjon.  Skal jernbanestasjonen 
plasserast i sentrum, må den trekkjast utover ny bru over Dalevågen 

Kommunestyret slutta seg samrøystes til dette. 
 
Kjartan Haugsnes ba om at det vert eit temamøte om K5 i kommunestyret sitt oktober-møte 
Heidi Rongved ba om at Vegvesenet lagar ei visualisering av løysingane slik at ein kan sjå korleis det 
blir sjåande ut 

Dette slutta kommunestyret seg samrøystes til. 
 
Referatsakene vart elles tekne til orientering. 
 
KOM - sak 56/2017 Vedtak: 
 
Referatsakene vart tatt til orientering. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
57/2017: MOBILDEKNING EKSINGEDALEN, GRØSVIK OG TOSKEDAL 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Det vert løyvd inntil kr. 900.000,- ekskl. mva frå Næringsfondet 2514500 for å fullfinansiere vedteken 
mobilutbygging. 
 
Oppjustert kalkyle for utbygginga er 10,819 mill. kr ekskl. mva. Ved utbetaling av tilskot frå 
Hordaland fylkeskommune skal dette tilbakeførast til Næringsfondet 2514500  
 
 
Formannskap/plan- og økonomiutvalet  28.08.2017 
 
Behandling: 
Oversendingsframlegg frå Kjartan Haugsnes: 
 
1.  Formannskapet ber om at det vert lagt fram dekningskart for heile Vaksdal kommune i høve 
mobildekning. 
 
2.  Formannskapet ønskjer at Bergen fiber kjem og orienterer om dekning for fiber og planlegging av 
fiberutbygging i kommunen. 
 
Rådmannen sitt framlegg samrøystes vedteke 
Kjartan Haugsnes sitt oversendingsframlegg samrøystes vedteke 
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FPØ - sak 57/2017 Tilråding: 
 
Det vert løyvd inntil kr. 900.000,- ekskl. mva frå Næringsfondet 2514500 for å fullfinansiere vedteken 
mobilutbygging. 
 
Oppjustert kalkyle for utbygginga er 10,819 mill. kr ekskl. mva. Ved utbetaling av tilskot frå 
Hordaland fylkeskommune skal dette tilbakeførast til Næringsfondet 2514500  
 
 
Kommunestyret  18.09.2017 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak. 
 
KOM - sak 57/2017 Vedtak: 
 
Det vert løyvd inntil kr. 900.000,- ekskl. mva frå Næringsfondet 2514500 for å fullfinansiere vedteken 
mobilutbygging. 
 
Oppjustert kalkyle for utbygginga er 10,819 mill. kr ekskl. mva. Ved utbetaling av tilskot frå 
Hordaland fylkeskommune skal dette tilbakeførast til Næringsfondet 2514500  
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
58/2017: DELTAKING I VEST BRANN- OG REDNINGSREGION 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
1. Vaksdal kommune inngår som medlem i Vest brann- og redningsregion 
2. Vaksdal kommune sluttar seg til vedtektene for samarbeidet 
3. _________ er Vaksdal kommune sin årsmøterepresentant for gjeldande kommunevalperiode 
4. Vaksdal kommune gir Bergensalliansen fullmakt til å velje eit interimsstyre for Vest brann- og 

redningsregion som skal fungere inntil ordinært styre vert vald av det første ordinære årsmøtet 
5. Melding om vedtak sendast sekretariatet til Bergensalliansen 
6. Første driftsåret vert det lagt til grunn at budsjettet skal vere på fem millionar kroner. Dei to 

neste driftsåra skal budsjettet berre justerast for pris- og lønsvekst 
 
 
Formannskap/plan- og økonomiutvalet  28.08.2017 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak med atterhald om at fleirtalet av kommunane i Bergensalliansen sluttar seg til 
ordniga. 
 
FPØ - sak 58/2017 Tilråding: 
 
1. Vaksdal kommune inngår som medlem i Vest brann- og redningsregion 
2. Vaksdal kommune sluttar seg til vedtektene for samarbeidet 
3. _________ er Vaksdal kommune sin årsmøterepresentant for gjeldande kommunevalperiode 
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4. Vaksdal kommune gir Bergensalliansen fullmakt til å velje eit interimsstyre for Vest brann- og 
redningsregion som skal fungere inntil ordinært styre vert vald av det første ordinære årsmøtet 

5. Melding om vedtak sendast sekretariatet til Bergensalliansen 
6. Første driftsåret vert det lagt til grunn at budsjettet skal vere på fem millionar kroner. Dei to 

neste driftsåra skal budsjettet berre justerast for pris- og lønsvekst 
 
 
Kommunestyret  18.09.2017 
 
Behandling: 
Heidi Rongved ba om at saka vert sendt tilbake til formannskapet.  Ho ba og om at det kjem fram at 
Fagforbundet har godkjent referatat frå drøftingsmøtet. 
 
Utsetjingsframlegget frå Heidi Rongved vart vedteke mot 2 røyster (H). 
 
KOM - sak 58/2017 Vedtak: 
 
Saka vert utsett og sendt tilbake til formannskapet. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
59/2017: DRØFTINGAR/ORIENTERINGAR 
 
 

 
Kommunestyret  18.09.2017 
 
Behandling: 
 
Rådmannen sitt kvarter: 
Sakene som rådmannen orienterte om, ligg under Informasjon i Møteportalen. 
 
Orientering frå ordførar: 
- Skuleskyss for elevar som reiser på skule til Voss 
- Ras i Bergsura 
- Vegen gjennom Eksingedalen 
- Oppdreggsanlegg 
- Ulvsnesøy 
 
KOM - sak 59/2017 Vedtak: 
 
Saka vert tatt til orientering. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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SPØRSMÅL 
 
Boris Groth 
Plassering av ny barne- og ungdomsskule på Dale - ba om at denne saka kjem opp til ny behandling 
Ordførar svarte 
 
Anneli Vatle Lilletvedt 
Ønskjer status for rådmannsstillinga samt for motorverkstaden på Stamnes 
Spørsmålet om rådmannen vart orientert om i slutten av møtet.  Status Stamnes motorverkstad kjem 
opp i neste møte 
 
Tom Charles Johnsen 
1.  Ønskjer status på granulatsaka 
2.  Ønskjer status på kildesortering i offentlege bygg 
3.  Vedk. fremjing av interpellasjon om glysofat 
Rådmannen v/einingsleiar Samfunnsutvikling svarte på spørsmål 1 og 2 
 
Sigmund Simmenes 
Om open halvtime og om tilhøyrarar på kommunestyremøta 
 
Anneli Vatle Lilletvedt 
Om behandlingsrekkefølgja i saka om oppveksttun på Stamnes 
Rådmannen svarte 
 
Ordføraren orienterte om rådmannsstillinga i lukka møte 
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